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Andries (Ministerul Finantelor): Cheltuielile cu investitii pentru anul 2024 sunt

previzionate la aproximativ 106 miliarde lei

Cheltuielile cu investitiile pentru anul acesta sunt previzionate a fi  undeva la aproximativ 106 miliarde de

lei, respectiv 6% din produsul  intern brut, iar în prima parte a anului acestea au fost de 46,27  miliarde de

lei, în crestere cu 41% fata de perioada similara a anului  2023, a declarat, marti, secretarul de stat în

Ministerul Finantelor,  Alin Marius Andries.

"Cheltuielile cu investitii pentru anul 2024 sunt previzionate a fi  undeva la aproximativ 106 miliarde (de lei, n.r.),

6% din produsul  intern brut. Aceste investitii sunt, sa spun asa, ca urmare a  implementarii proiectelor de investitii

din politica de coliziune, PNRR  si fonduri nationale. Pentru prima parte a anului, cheltuieli de  investitii au

reprezentat undeva la 46,27 miliarde de lei, cu o crestere  de 41% fata de perioada similara a anului 2023 si vom

continua sa  sustinem aceste investitii deoarece doar prin investitii se poate obtine  crestere economica sustenabila

si îmbunatatirea nivelului de trai al  cetatenilor din România", a spus Alin Marius Andries, la o conferința de

specialitate.

El a mentionat ca în anul 2024, în baza schemelor de ajutor de stat  administrate de Ministerul de Finante, sunt

derulate 64 de proiecte cu o  valoare de aproximativ 11 miliarde de lei. Prin intermediul acestora va  fi sustinuta

crearea a peste 11.000 de locuri de munca.

La rândul sau, Ştefan Radu Oprea, ministrul Economiei,  Antreprenoriatului si Turismului, a aratat ca cele mai

dinamice sectoare  din economie ramân constructiile si IT.

"Avem cel mai mare numar de ingineri soft-isti la 1000 de locuitori din  Europa si suntem a 6-a natiune din lume,

ceea ce aduce avantaje cu  certitudine României. Important pentru noi este sa cream mai multa  proprietate

intelectuala în România, sa avem mai multa  cercetare-dezvoltare care sa fie înregistrata ca marca aici", a declarat 

Ştefan Radu Oprea.

El a afirmat ca transformarea economiei românesti ar trebui sa fie de la  o economie unde investitorii veneau

pentru valoarea scazuta a  salariilor, într-o economie unde investitorii vin pentru creativitate,  pentru

productivitate, pentru produsele românesti.
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